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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.289. 2023 
 

W SPRAWIE :

 Konserwacji oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Karpacz.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

Panie  Burmistrzu  firma  ENERGOBESTt  wykonuje  na  terenie  miasta  Karpacza  usługi

polegające  na  konserwacji  oświetlenia  ulicznego  oraz  wykonuje  obowiązki  pogotowia

oświetleniowego w celu utrzymania oświetlenia w należytym stanie sprawności technicznej

PYTANIA :
                  

1. Jaka aktualnie obowiązuje umowa w tym zakresie pomiędzy Gminą Karpacza a firmą
ENERGOBEST ( kopia aktualnej umowy wraz z aneksami)?

Załącznik:

- brak 

Grzegorz  Kubik
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